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Protokół Nr XXIX/21 
z XXIX Sesji 
Rady Powiatu w Olsztynie 
w dniu 23 grudnia 2021 r. 
 
Początek posiedzenia        - godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia       - godz. 1450 
Spośród 25 radnych ustawowego składu rady obecnych było   - 23 
 
 
Pkt 1. Otwarcie Sesji. 
 
 Pan Jerzy Laskowski, Przewodniczący Rady Powiatu, otworzył XXIX Sesję Rady 
Powiatu w Olsztynie. Następnie powitał wszystkich radnych, Pana Starostę, Zarząd oraz 
pracowników Starostwa. W sesji uczestniczyło 23 radnych, co wobec 25 osobowego składu 
Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności 
radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności pracowników Starostwa stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. Radni, którzy usprawiedliwili swoją nieobecność: Iwona 
Plaskota, Artur Wrochna. 
 Pan Przewodniczący odczytał skróconą informację o ochronie danych osobowych, 
przypominając, iż administratorem danych osobowych jest Starosta Olsztyński (Pl. Bema 5, 
10-516 Olsztyn). Poinformował, że dane osobowe przetwarzane są w celu niezbędności takiego 
działania do wykonania zadania realizowanego w interesie publicznym lub w ramach 
sprawowania władzy publicznej powierzonej administratorowi (art. 6 ust. 1 lit. e RODO), 
w związku z realizacją zasady dostępu do informacji publicznej - poprzez utrwalanie 
i transmitowanie obrad Rady Powiatu w Olsztynie. W trakcie przetwarzania danych osobowych 
przysługuje prawo dostępu do swoich danych osobowych. W związku z przetwarzaniem 
danych osobowych, w przypadku powzięcia informacji o nieprawidłowym przetwarzaniu tych 
danych, osoby, których dane są przetwarzane mają prawo do wniesienia skargi do organu 
nadzorczego – Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych. Nagrania z transmisji 
udostępniane są w: Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Powiatu 
Olsztyńskiego. Znajdujące się na nagraniach dane osobowe przetwarzane są zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa, a następnie archiwizowane, zgodnie z jednolitym 
rzeczowym wykazem akt organów powiatu i starostw powiatowych. Szczegółowe informacje 
na ten temat są zawarte w klauzuli informacyjnej: w Biuletynie Informacji Publicznej, 
na stronie internetowej Powiatu oraz przed wejściem do sali obrad. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w związku z ogłoszonym stanem epidemii i 
koniecznością podjęcia działań ograniczających ryzyko zarażenia COVID-19, na podstawie art. 
15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z 
zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r., poz. 2095 z późn. zm.) sesja zostanie 
przeprowadzona w trybie zdalnym. 

W dniu 15 grudnia na adresy mailowe radnych została wysłana informacja o zwołaniu sesji 
wraz z porządkiem obrad sesji, sprawozdaniami i projektami uchwał. Nie wpłynęły poprawki 
co do treści protokołu z XXV sesji rady powiatu z 24 czerwca 2021 roku i zgodnie z paragrafem 
4 ustęp 1 statutu powiatu został on zatwierdzony.  
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Zgodnie z art.15 ustęp 1 ustawy o samorządzie powiatowym radnym jest przesyłany 
porządek obrad, który nie podlega głosowaniu (załącznik nr 3 do protokołu). Zmiany do 
przesłanego porządku obrad, zgodnie z art. 15 ust. 2 ww. ustawy, wprowadzić może Rada 
Powiatu bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, co w wypadku Rady 
Powiatu w Olsztynie wynosi 13 głosów. 

  
 Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są wnioski w sprawie zmian w porządku 

obrad? 
 Pan Marian Piwcewicz powiedział, że wnosi o zmianę w porządku obrad polegającą 

na wprowadzeniu dodatkowego punktu w sprawie wyrażenia poparcia dla Wojska Polskiego i 
służb chroniących granicy Rzeczypospolitej Polskiej z Republiką Białorusi. 

 Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są inne wnioski w sprawie zmian 
w porządku obrad? 

 Ponieważ więcej wniosków nie było, Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w  sprawie przyjęcia wniosku Pana Mariana Piwcewicza dotyczącego zmiany w porządku 
obrad sesji, a mianowicie, że po punkcie 12 pn Prace komisji Rady Powiatu wprowadzony 
zostanie punkt 13 pn Stanowisko Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie wyrażenia poparcia dla 
Wojska Polskiego i służb chroniących granicy Rzeczypospolitej Polskiej z Republiką Białorusi, 
odpowiednio zmieni się także numeracja pozostałych punktów porządku obrad. 

Przeprowadzono głosowanie przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku o zmianę w porządku obrad Sesji. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Andrzej Abako, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, 
Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Janusz 
Radziszewski, Krystyna Szter, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
PRZECIW (2) 
Zbigniew Czabrycki, Zbigniew Szczypiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Chyziak, Zbigniew Kukuć 
BRAK GŁOSU (3) 
Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (4) 
Lech Nitkowski, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Artur Wrochna 

 
 Pan Przewodniczący powiedział, że wniosek został przyjęty większością głosów.  

 Pan Przewodniczący odczytał nowy porządek obrad Sesji. 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Realizacja budżetu Powiatu na rok 2021 
 podjęcie uchwały (druk nr 222). 
5. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2021-2035 
 podjęcie uchwały (druk nr 223). 
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6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2022-2037 
 podjęcie uchwały. 
7. Uchwalenie budżetu Powiatu na rok 2022 
 podjęcie uchwały. 
8. Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego 
  podjęcie uchwały (druk nr 224). 
9. Określenie zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w roku 2022 
 podjęcie uchwały (druk nr 225). 
10. Współpraca Powiatu Olsztyńskiego z Żupanią Primorsko-Gorańską (Republika Chorwacji) 
  podjęcie uchwały (druk nr 226). 
11. Zmiany w składzie Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu 
  podjęcie uchwał (druki nr 227, 228). 
12. Prace komisji Rady Powiatu 
  podjęcie uchwały (druk nr 229). 
13. Stanowisko Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie wyrażenia poparcia dla Wojska Polskiego 

i służb chroniących granicy Rzeczypospolitej Polskiej z Republiką Białorusi. 
14. Sprawy różne i wolne wnioski. 
15. Zamknięcie obrad Sesji. 

 
 

Pkt 2. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 
 Pan Przewodniczący poprosił Pana Starostę o przedstawienie sprawozdania 
z działalności Zarządu. 
 

Pan Andrzej Abako przedstawiał sprawozdanie. Powiedział, że w okresie od ostatniej 
zwyczajnej sesji Rady Powiatu w Olsztynie (26 listopada 2021 r.) odbyły się 3 posiedzenia 
Zarządu Powiatu w Olsztynie. Efektem prac Zarządu są między innymi projekty uchwał, które 
są ujęte w porządku obrad sesji. 
 
Praca Zarządu objęła również poniższe zadania: 
 
Realizacja budżetu Powiatu: 
Zarząd Powiatu dwukrotnie dokonywał zmian w budżecie Powiatu na rok 2021. 
 
Sprawy z zakresu ochrony zdrowia: 

1) Zarząd Powiatu zapoznał się informacją z realizacji przychodów i kosztów Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu po III kwartale 2021 roku. Przychody 
Szpitala ogółem osiągnęły kwotę 47 318 143,01, co stanowi 89,6% planu. Koszty 
działalności Szpitala osiągnęły kwotę 51 061 148,86 zł, co stanowi 91,33%. Łączne 
wydatki na wynagrodzenia ogółem osiągnęły wartość 36 988 839,99 zł, co stanowi 
91,42% planu. Szpital zamknął III kwartał stratą w wysokości 3 718 069,18 zł, przy 
amortyzacji na poziomie 2 464 083,60 zł. 

2) Zarząd Powiatu zapoznał się z wynikami kontroli problemowej gospodarki finansowej 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu przeprowadzonej przez 
pracowników Starostwa Powiatowego w Olsztynie. Kontrolujący nie stwierdzili 
nieprawidłowości w prowadzeniu gospodarki finansowej szpitala. Wystąpienie 
pokontrolne zawiera jedynie drobne zalecenia odnośnie zwrócenia szczególnej uwagi 
na kompletność zamieszczania wpisów w paszportach technicznych. 
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Gospodarowanie mieniem Powiatu: 
1) W okresie między sesjami Zarząd Powiatu wydał: 

a) 3 postanowienia w sprawie uzgodnienia miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego, 

b) 1 opinię do realizacji inwestycji drogowych, 
c) 2 decyzje w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd Powiatowej Służby 

Drogowej, 
d) 2 zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane, 
e) 2 potwierdzenia wykazów działek wchodzących w skład dróg powiatowych.  

 
 
Sprawy inwestycyjne: 
1) Zarząd Powiatu zdecydował o złożeniu wniosku do Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków o udzielenie w 2022 roku dotacji na: 
 prace konserwatorskie XV-wiecznych piwnic zamku w Olsztynku, 
 prace konserwatorskie kapliczki w Marcinkowie. 

 
2) W Zespole Szkół w Dobrym Mieście sfinalizowana została inwestycja pn. „Poprawa stanu  
i rozwój infrastruktury sportowej w województwie warmińsko-mazurskim poprzez 
modernizację bieżni lekkoatletycznej 3-torowej oraz skoczni w dal”. Inwestycja rozpoczęła się 
w ubiegłym roku, przygotowania i stworzenie dokumentacji kosztowały 80 tys. zł. W roku 
bieżącym w marszałkowskim konkursie „Małe Granty na infrastrukturę sportową  
w województwie warmińsko-mazurskim w 2021 r.” udało nam się pozyskać 30 tys. zł,  
50 tys. zł przekazał Powiat z własnego budżetu.  
 
3) Również w Zespole Szkół w Dobrym Mieście zakończyła się inwestycja w sport strzelecki. 
Z myślą przede wszystkim o uczniach klas mundurowych powstała wirtualna strzelnica, czyli 
multimedialny system do nauki bezpiecznego posługiwania się bronią, ćwiczeń w wykrywaniu 
i identyfikacji celów, prowadzenia ognia z różnych odległości i przy zmiennych warunkach 
widoczności. Realizacja inwestycji była możliwa dzięki stanowiącej prawie 80% wartości 
projektu dotacji Ministerstwa Obrony Narodowej. Całkowity koszt wyniósł 141,2 tys. zł, w tym 
ponad 111,5 tys. zł stanowią środki MON. Wkład własny samorządu to niecałe 30 tys. zł. 
 
Współpraca z organizacjami pozarządowymi: 
Zarząd Powiatu, po rozstrzygnięciu postępowania konkursowego, podjął uchwałę w sprawie 
powierzenia realizacji zadań publicznych w zakresie prowadzenia na terenie powiatu 
olsztyńskiego punktów nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego poradnictwa 
obywatelskiego oraz edukacji prawnej w roku 2022.  
Konkursy na prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej oraz edukacji prawnej wygrały 
następujące instytucje: 

1) Punkt w Barczewie – Fundacja „Inicjatywa Kobiet Aktywnych” z Olsztyna, 
2) Punkt w Olsztynku – Instytut Praw Obywatelskich z Olsztyna, 
3) Punkt w Stawigudzie – Stowarzyszenie Patria Nostra z Olsztyna. 

 
Współpraca samorządowa: 
 
1) 2 grudnia 2021 r. na zamku biskupim w Lidzbarku Warmińskim zawiązane zostało 
Stowarzyszenie Miast, Gmin i Powiatów – Szlak Świętej Warmii. Chęć przystąpienia doń 
zadeklarowały 33 samorządy, co oznacza, że jest to największy związek samorządowy  
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w regionie. Na stanowisko przewodniczącego Stowarzyszenia drogą głosowania został 
wybrany starosta olsztyński. 
Ideą założenia Stowarzyszenia jest wspieranie samorządności lokalnej i regionalnej, a także 
zrównoważonego gospodarczego, społecznego i kulturowego rozwoju jego członków, 
promowanie rozwoju małej i średniej przedsiębiorczości na terenie Warmii, koordynacja 
wspólnych działań promocyjnych Szlaku Świętej Warmii, wspieranie regionalnej współpracy 
międzynarodowej, pomoc w pozyskiwaniu zewnętrznych źródeł finansowania, współpraca  
z przedsiębiorcami, budowanie zrównoważonego i innowacyjnego sektora turystyki.  
 
Rozpoczęły się przygotowania do opracowania strategii działania Stowarzyszenia.  

Współpraca zagraniczna: 

1) Już po raz trzeci odbyło się Polsko-Niemieckie Forum Kobiet. To inicjatywa pań  
z partnerskich powiatów olsztyńskiego i Osnabrück, której ideą są rozmowy na temat kobiet, 
ich problemów, roli w społeczeństwie i możliwości rozwoju. Tegoroczna edycja Forum odbyła 
się on-line, a jej bohaterkami były panie, którym udało się połączyć hobby z biznesem. Mowa 
też była o roli, jaką pełnią kobiety w polityce. Spotkanie zorganizowała i poprowadziła Joanna 
Michalska, wicestarosta olsztyński. 
 
2) 3 grudnia starosta olsztyński wziął dziś udział w zorganizowanej w Warszawie przez 
Stowarzyszenie „Wspólnota Polska” i Polski Komitet Olimpijski konferencji „Polska – 
Polonia. Nowe płaszczyzny współpracy”. W trakcie spotkania organizatorzy wręczyli staroście 
specjalne podziękowania za współpracę podczas organizacji akcji „Lato z Polską”,  
w ramach której w wakacje gościliśmy w Gryźlinach dzieci polonijne z Litwy. 
 
Promocja Powiatu: 
1) Przy wsparciu Powiatu Olsztyńskiego odbyły się wydarzenia: 
- „Śpiewanie kolęd i pastorałek” (11 grudnia br., Stowarzyszenie „Piękny Most” w Sząbruku) 
- VII Regionalny Konkurs Prezentacji Gwary Warmińskiej „Po naszamu. Po warnijsku”  
(11 grudnia w Gietrzwałdzie)  
- VIII edycja konkursu plastycznego „Świąteczne inspiracje” (Specjalny Ośrodek Szkolno-
Wychowawczy w Żardenikach); prace konkursowe ozdobiły choinkę w holu starostwa 
- spotkanie założycielskie Stowarzyszenia Szlak Świętej Warmii (2 grudnia) 
- Polsko-Niemieckie Forum Kobiet (1 grudnia) 
- Jeździeckie Zawody Międzynarodowe CSI o puchar Starosty Olsztyńskiego (25-28 listopada, 
Dąbrówka Mała) 
- Festiwal Filmowy „Moja przestrzeń” (organizowany przez Zespół Szkół w Olsztynku) 
 
Sprawy społeczne: 
1) Po raz kolejny pracownicy starostwa powiatowego, PCPR, PSD, Urzędu Pracy Powiatu 
Olsztyńskiego i Miejskiego Urzędu Pracy w Olsztynie wzięli udział w akcji Szlachetna Paczka. 
Dzięki hojności pracowników oraz Państwa Radnych udało się spełnić wszystkie marzenia z 
listy potrzebującej rodziny z powiatu olsztyńskiego.  
 
Aktywność Starosty Olsztyńskiego: 
Od ostatniej Sesji Rady Powiatu w Olsztynie Starosta Olsztyński wziął udział w 62 spotkaniach 
w urzędzie i poza nim. 
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Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych. 

 Pan Jerzy Laskowski poinformował, że interpelacje na piśmie można składać 
w dowolnym momencie (zgodnie z § 11 ust. 2 Statutu Powiatu Olsztyńskiego interpelacje 
składa się na piśmie w sprawach zasadniczych dla powiatu). Pan Przewodniczący 
poinformował, że w okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu wpłynęły dwie interpelacje: 

1) interpelacja radnego Stanisława Trzaskowskiego, która wpłynęła dnia 29 listopada 
2021 r. dotycząca wystąpienia do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 
o interpretację art. 240 ust. 2 ustawy o finansach publicznych. Odpowiedź zostanie 
udzielona niezwłocznie po uzyskaniu informacji od Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, 

2) interpelacja radnego Stanisława Trzaskowskiego, która wpłynęła dnia 13 grudnia 
2021 r. dotycząca przedstawienia wysokości podatku dochodowego 
odprowadzanego za pracowników zatrudnionych we wszystkich jednostkach 
organizacyjnych Powiatu łącznie ze starostwem w podziale na poszczególne gminy 
za rok 2020 i I połowę 2021 roku – trwa przygotowanie odpowiedzi na interpelację. 

 W dniu 30 listopada 2021 roku wpłynęło pismo radnego Stanisława Trzaskowskiego w 
sprawie ,,dygresji” starosty, czy też innych radnych czynionych w trakcie dyskusji podczas 
posiedzeń Rady Powiatu. Zgodnie z opinią prawną pismo nie nosi znamion interpelacji. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapytania składa się na piśmie w sprawach 
aktualnych problemów powiatu, a także w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie 
faktycznym (zgodnie z § 12 ust. 1 Statutu Powiatu Olsztyńskiego).  

W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu wpłynęły następujące zapytania: 
• zapytanie radnego Marcina Frączka, które wpłynęło dnia 2 grudnia 2021 r. w sprawie 

informacji „Czy radni powiatowi mogą dokonywać zmian w uchwale budżetowej i WPF 
powiatu”? – odpowiedź została udzielona w terminie, 

• zapytanie radnego Marcina Frączka, które wpłynęło dnia 3 grudnia 2021 r. w sprawie 
kosztów utrzymania domów pomocy społecznej prowadzonych przez Powiat Olsztyńskie oraz 
ilości mieszkańców w poszczególnych domach pomocy społecznej - odpowiedź została 
udzielona w terminie, 

• zapytanie radnego Marcina Frączka, które wpłynęło dnia 3 grudnia 2021 r. w sprawie 
numerów działek, na których będą umiejscowione inwestycje planowane do realizacji w 
najbliższej przyszłości - odpowiedź została udzielona w terminie, 

• zapytanie radnego Marcina Frączka, które wpłynęło dnia 3 grudnia 2021 r. w sprawie 
całkowitych kosztów zakończonych inwestycji: ,,Poprawa ekomobilności miejskiej na terenie 
gminy Jonkowo” oraz ,,Poprawa ekomobilności miejskiej na terenie gminy Purda - odpowiedź 
została udzielona w terminie, 

• zapytanie radnego Marcina Frączka, które wpłynęło dnia 3 grudnia 2021 r. w sprawie 
przedłożenia dokumentacji projektowych i kopii pozwoleń na budowę dotyczących 
Powiatowego Centrum Opiekuńczo -Mieszkalnego w Dobrym Mieście, Powiatowego Centrum 
Sportu i Zdrowia przy Zespole Szkół w Olsztynku oraz Powiatowo-Gminnego Centrum 
Kultury i Edukacji Muzycznej w Dywitach - odpowiedź została udzielona w terminie, 

• zapytanie radnego Marcina Frączka, które wpłynęło dnia 3 grudnia 2021 r. w sprawie 
dróg: 

-Nr 1434N Jeziorany – Miejska Wieś – Zerbuń, 
-Nr 1535N Jeziorany – Lidzbark Warmiński, 
-Nr 1551N Wólka Szlachecka – Franknowo. 
odpowiedź została udzielona w terminie, 
• zapytanie radnego Marcina Frączka, które wpłynęło dnia 3 grudnia 2021 r. w sprawie 

terminu wprowadzania do budżetu i WPF środków z dochodów majątkowych, dotacji i 
sprzedaży mienia - odpowiedź została udzielona w terminie. 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania odnośnie sprawozdania Starosty 
Olsztyńskiego? 

Pan Stanisław Trzaskowski odniósł się do odpowiedzi na pismo w sprawie ,,dygresji” 
starosty, czy też innych radnych czynionych w trakcie dyskusji podczas posiedzeń Rady 
Powiatu. 

Pani Krystyna Szter poruszyła kwestię porozumienia między Wojewodą, Panem 
Starostą a Burmistrzem Barczewa dotyczącą drogi w Mokinach.  

Pan Jarosław Wolak poruszył temat sprzętu, który został zakupiony na rzecz OD 
w Dobrym Mieście. 

Pan Andrzej Abako potwierdził, iż zadanie ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1467N, 
na odcinku do kanału Kiermas do km około 3+700” zostanie zrealizowane. Odnośnie zakupu 
sprzętu do PSD, to jest to część sprzętu, na który Zarząd wyraził zgodę w tym roku. Zasadnicza 
część sprzętu będzie zakupiona w 2022 roku.  

Pan Marian Piwcewicz poruszył temat straty finansowej dotyczącej III kwartału 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. Jak będzie wyglądała sytuacja za IV 
kwartał? Radny zapytał również o sytuację finansową Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Dobrym Mieście. Pan Piwcewicz zapytał również o strzelnicę wirtualną i czy w innych naszych 
szkołach są klasy mundurowe? Padło również pytanie odnośnie kosztów, jakie poniósł Powiat 
w związku z promocją Stowarzyszenia Szlak Świętej Warmii oraz ewentualnych deklaracji 
finansowych ze strony innych samorządów. Radny poruszył również kwestię ilości spotkań 
jakie Starosta odbył między sesjami.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że nie wie jeszcze jaka będzie strata w IV kwartale 
jeśli chodzi o Szpital Powiatowy w Biskupcu. Starosta zaznaczył, iż zmieniły się przepisy i 
szpital sam będzie musiał poradzić sobie ze stratami finansowymi, dlatego też placówka 
zwiększyła swój kredyt obrotowy. W Dobrym Mieście jest również strata, ale mieści się w 
granicach amortyzacji. Odnośnie pytania dotyczącego strzelnicy, to tylko w Dobrym Mieście 
są klasy mundurowe. W planach jest organizacja zawodów strzeleckich. Strzelnica jest 
mobilna, więc jest możliwość jej udostępniania. Jeśli chodzi o koszty jakie ponieśliśmy na 
Szlak Świętej Warmii, to jest to kwota około 90.000 zł, jako Powiat Olsztyński. Na dzień 
dzisiejszy samorządy nie są obciążone składkami na rzecz tego stowarzyszenia, jednak w 
przyszłości ta składka będzie nieunikniona.  

Pan Marian Piwcewicz zapytał również o możliwość zorganizowania spotkania 
podczas, którego zaprezentowana zostanie strzelnica i jej możliwości.  

Pan Zbigniew Czabrycki zaproponował, aby zrobić zawody strzeleckie, podczas, 
których będzie możliwość zaprezentowania strzelnicy.  

Pan Andrzej Abako zapowiedział, iż takie zawody zostaną zorganizowane.  
 
 

Pkt 4. Realizacja budżetu Powiatu na rok 2021. 
 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, że ten punkt porządku obrad obejmuje podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2021 rok 
(druk nr 222) i poprosił Panią Skarbnik o zabranie głosu. 

Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że w końcówce roku Powiat otrzymał 
dodatkowe środki w kwocie 5.343.260 zł. Minister Finansów przekazał dwie decyzje o 
przyznaniu Powiatowi Olsztyńskiemu środków z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej w roku 
2021 w wysokości 4.319.691 zł oraz w wysokości 840.019 zł. Jednostki realizujące zadania 
finansowane ze środków budżetu europejskiego oraz innych źródeł dokonały końcowych 
rozliczeń przedsięwzięć i z końcem roku Powiat otrzyma refundacje zaangażowanych 
wcześniej własnych środków w łącznej kwocie 163.550 zł. Ministerstwo Rodziny i Polityki 
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Społecznej przekazało na rzecz PCPR nagrodę w wysokości 20.000 zł za nowatorskie 
osiągnięcia w zakresie pomocy społecznej w 2021 roku. Środki te zasilą PCPR i zostaną 
przeznaczone na nagrody rzeczowe.  

W ramach proponowanych zmian dochody zwiększa się o kwotę 5.343.260 zł i będą 
wynosiły 182.838.890,32 zł, wydatki zwiększą się o kwotę 20.000 zł i będą wynosiły 
177.975.252,32 zł. Zaplanowany wynik budżetu na rok 2021 to nadwyżka budżetowa w 
wysokości 4.863.638 zł, którą w roku 2021 przeznacza się na lokatę.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej 
o przedstawienie opinii i wniosków komisji. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2021 rok 
i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marcin Frączek zapytał, czy nadwyżka budżetowa na 2022 wynosi 4.863.638 zł i 

nie mamy innych środków zapisanych jako wolne środki. 
Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że mamy środki w wysokości 5.708.000 zł, 

jako wolne środki z rozliczenia nadwyżki z roku 2020.  
Pan Marcin Frączek zapytał skąd się wzięły wolne środki? 
Pani Lucyna Kozikowska są to nadwyżki roku 2020, a raty kredytu zostały spłacone 

w ramach naszych dochodów własnych.  
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie wniosku Komisji Budżetowej o przyjęcie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2021 rok. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Zbigniew 
Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Frączek 
BRAK GŁOSU (3) 
Lech Nitkowski, Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów.  
 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2021 rok w brzmieniu 
przekazanym radnym w materiałach sesyjnych.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Zbigniew 
Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz 
BRAK GŁOSU (2) 
Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXIX/302/2021 zmieniającą 

uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2021 rok. 
 

Załącznik nr 4 
 

 
Pkt 5. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2021-
2035. 
 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, że ten punkt porządku obrad obejmuje podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Olsztyńskiego na lata 2021 – 2035 (druk nr 223) i poprosił Panią Skarbnik o zabranie głosu. 

Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa musi być 
zgodna z budżetem w zakresie wyniku budżetu, dochodów i rozchodów. W związku z tym, iż 
został zmieniony wynik budżetu na 2021 rok, zaplanowana została nadwyżka w wysokości 
4.863.638 zł., w tym samym zakresie dokonuje się zmian w WPF. Środki te w 2022 roku zostają 
przeznaczone na zaplanowane wydatki inwestycyjne.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej 
o przedstawienie opinii komisji. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marcin Frączek zapytał, czy skoro wolnych środków plus nadwyżki budżetowej 

mamy 11.000.000 zł, to możemy te wolne środki potraktować jako nadwyżkę budżetową? Czy 
całość będzie przeznaczona na inwestycje w następnych latach, a część na spłatę rat kredytu? 

Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że w ramach wykonania budżetu roku 2021 
możemy się spotkać z dwoma kategoriami, a mianowicie nadwyżką budżetową i wolnymi 
środkami. Ostateczne rozliczenie budżetu roku 2021 nastąpi w marcu przyszłego roku. 
W prawie są dopuszczalne te dwie kategorie finansowe. Na chwilę obecną, jeśli chodzi o 
planowane środki w ramach tej Wieloletniej Prognozy Finansowej, te pieniądze zostały 
przeznaczone na wydatki inwestycyjne.    
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Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Budżetowej o przyjęcie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2021 – 2035. 
 

Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Janusz 
Radziszewski (zgłosił ustnie swój głos „za”), Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Frączek 
BRAK GŁOSU (2) 
Lech Nitkowski, Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów.  
 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na 
lata 2021 – 2035. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Janusz Radziszewski, 
Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, 
Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Frączek 
BRAK GŁOSU (2) 
Lech Nitkowski, Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
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Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXIX/303/2021 zmieniającą 
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2021 
– 2035. 

Załącznik nr 5 
 
 
Pkt 6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na 

lata 2022-2037. 
 
Pan Jerzy Laskowski poinformował, że ten punkt porządku obrad obejmuje podjęcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2022 – 
2037 wraz z autopoprawką. 

Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że przedłożony projekt należy rozpatrywać 
łącznie z autopoprawką, którą przygotował Zarząd Powiatu, a dotyczy ona spraw związanych 
z przejściami dla pieszych, z drugą edycją, której wyniki zostały przekazane Powiatowi, 
po przedłożeniu przez Zarząd projektu budżetu i WPF dnia 15.11.2021 roku. Aby móc 
zrealizować zadanie Zarząd wnosi o korektę, która dotyczy roku 2022. Opracowanie WPF 
zostało przygotowane w oparciu o WPF z roku 2021 i jest ona powiązana z projektem budżetu 
Powiatu na rok 2022. Najważniejszym elementem jest wykaz przedsięwzięć wieloletnich, który 
stanowi załącznik nr 2 do WPF. Wydatki bieżące nie skutkują na wynik budżetu, gdyż w tej 
części finansowane są z dochodów, natomiast zgłoszone wydatki inwestycyjne stanowią o 
wynikach zarówno roku 2022, jak i lat dalszych. Jeśli chodzi o wydatki inwestycyjne zgłoszone 
jako zadania wieloletnie, to kwota zaplanowanych środków to kwota ponad 73.450.000 zł. Z 
wykazu przedsięwzięć inwestycyjnych mamy ilościowo 55 przedsięwzięć i w większości są to 
przedsięwzięcia drogowe. Kwota ta w ponad 70% będzie finansowana ze środków 
zewnętrznych. Tych środków zewnętrznych zaplanowanych w latach 2022-2024 jest ponad 
48.000.000 zł. Środki, które są rozliczone jako dochody z dotacji są to środki z budżetu 
unijnego, czyli formuła realizacji zadań oparta jest na zaliczkach z budżetu. Planowane zaliczki 
w tej części to kwota 12.300.000 zł. Są to zadnia, które mają podpisane umowy o 
dofinansowanie (ZIT Barczewo-Dywity oraz zadanie dotyczące Siły). Środki z budżetu 
Państwa (Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg) – kwota 7.500.000z ł, środki w ramach Polskiego 
Ładu – 13.500.000 zł na budowę Hali Sportowej przy Zespole Szkół w Olsztynku oraz środki 
gmin w wysokości 14.900.000 zł. Różnica pomiędzy tymi wydatkami, a dochodami to kwota 
naszego wkładu własnego – 25.250.000 zł, którą musimy wygenerować w latach 2022-2024, 
żeby móc zrealizować te przedsięwzięcia inwestycyjne. Ten wkład własny Powiatu będzie 
sfinansowany dochodami bieżącymi, które pozostają jako nadwyżka operacyjna, dochodami ze 
sprzedaży majątku oraz kredytem bankowym.  

Jeśli chodzi o planowane przedsięwzięcia inwestycyjne i ich wielkość oraz 
prognozowane dochody w latach 2022-2024, to te dwie wielkości powodują, iż 2022 i 2023 są 
latami deficytowymi. Rok 2022 zamykamy deficytem w wysokości 13.250.000 zł, natomiast w 
roku 2023 deficyt wyniesie 7.575.019 zł. Od roku 2024 planowana jest nadwyżka, która 
przeznaczona jest na spłatę rat kredytu. Przygotowana wieloletnia prognoza finansowa na lata 
spłaty długu zakłada konieczność zaciągnięcia kredytu, aby sfinansować planowany deficyt i 
spłatę zaciągniętych zobowiązań. To powoduje, że rok 2022 zamykamy zadłużeniem w 
wysokości 47.118.467 zł, natomiast rok 2023 zamykamy zadłużeniem w wysokości  
54.693.486 zł. Przygotowany projekt wraz z autopoprawką wypełnia zapisy ustawy o finansach 
publicznych. Projekt WPF zapewnia zgodność z projektem budżetu (wynik, przychody, 
rozchody, dług i wydatki). Projekt WPF wypełnia również regułę wydatkową (rygor 
finansowy). Pani Skarbnik zauważyła jednak, iż wzrost dochodów, które mamy w roku 2022 
jest niewielki, a znaczący jest wzrost wydatków bieżących, co skutkuje na rok 2022 
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zmniejszeniem nadwyżki operacyjnej do wysokości 1.000.000 zł. Zarząd Powiatu zamierza do 
roku 2025 odbudować stopniowo tą nadwyżkę budżetową, tak, aby w roku 2025 ponownie 
wrócić do nadwyżki operacyjnej w wysokości 5.000.000 zł. Projekt WPF spełnia również 
regułę indywidulanego limitu obsługi długu.  

Pani Skarbnik w imieniu Zarządu poprosiła o przyjęcie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2022-2037 łącznie z autopoprawką.  
      Pan Jerzy Laskowski poinformował, że wpłynęła uchwała Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 22.11.2021 roku (załącznik nr 6). Skład orzekający 
pozytywnie zaopiniował projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego 
na lata 2022-2037.  

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii Komisji Budżetowej. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego 
i wnioskuje o jej przyjęcie wraz z autopoprawką .  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marcin Frączek powiedział, że będzie głosował przeciwko WPF na 2022-2037. 

W projekcie WPF na 2022-2037 zgubiła się gdzieś nadwyżka budżetowa i zostały tylko wolne 
środki. W końcówce roku pokazywaliśmy kredyty w wysokości 1.800.000 zł na 2022 rok, 
natomiast w WPF 2022-2037 w 2022 planujemy już kredyt zaciągnąć ponad 11.000.000 zł, z 
czego większość środków będzie szła na spłatę deficytu budżetu, natomiast reszta będzie 
rozłożona w ratach rozciągając rok spłaty o 2 lata. Robiąc tak dalej wpadniemy w pułapkę 
kredytową.   

Pan Stanisław Trzaskowski zapytał, czy autopoprawka do budżetu i WPF zostały 
zgłoszone zgodnie ze statutem, chodzi tu o § 18 pkt 7 statutu Powiatu Olsztyńskiego (za 
pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu w Olsztynie)? W jakiej kolejności powinno 
przebiegać głosowanie w sprawie projektu budżetu oraz projektu wieloletniej prognozy 
finansowej? Pan Trzaskowski poruszył również temat ilości inwestycji wieloletnich oraz ich 
realizacji. Radny zwrócił również uwagę, iż zadłużenie Powiatu Olsztyńskiego na koniec 
kadencji wyniesie 36% w stosunku do dochodów bieżących. Pan Trzaskowski stwierdził 
również, iż zwiększanie deficytu, zwłaszcza w sytuacji zwiększającej się inflacji i dużej 
niepewności związanej z kolejnymi falami pandemii jest bardzo nierozsądnym posunięciem. 
Oprócz tego brakuje wieloletniego planu inwestycyjnego, który z dużym wyprzedzeniem 
pozwalałby określać jak i kiedy będą realizowane inwestycje. Z WPF nie wynika również, czy 
my zmniejszymy rozdźwięk między pierwszym a drugim wianuszkiem. Radny zwrócił również 
uwagę, iż w WPF nie ma wpisanej dużej inwestycji związanej z budową nowej siedziby 
Zespołu Szkół Rolniczych w Smolajnach.  

Pan Marian Piwcewicz zapytał, czy przedłużanie WPF o kolejne lata jest podyktowane 
potrzebą sfinansowania planowanych inwestycji?  

Pan Marcin Frączek zapytał, co wchodzi w skład tych 17.000.000 zł (przychody)? 
Dlaczego w WPF na 2022-2037 na 2022 rok nie ma nadwyżki budżetowej, o której mówiła 
Pani Skarbnik? 

Pan Andrzej Abako powiedział, ze WPF jest przedłużona na kolejne lata, abyśmy 
mogli inwestować przez kolejne lata.  

Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że jeśli chodzi o przychody roku 2022 kwota 
17.102.919 zł są to środki związane z nadwyżką środków pieniężnych pozostających na 
rachunku bakowym budżetu Powiatu z rozliczenia roku 2020 i niewykorzystanych w 2021 – 
5.708.012 zł oraz kredyty w kwocie 11.394.919 zł.  
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Jeśli chodzi o nadwyżkę budżetową projekt budżetu i WPF powstawał w listopadzie na 
podstawie WPF ze stanu na dzień 30.09.2021 roku. Zarząd Powiatu w tamtej chwili nie mógł 
zaplanować nadwyżki budżetowej, bo wtedy jej nie było. Pojawia się ona dopiera teraz przy 
zmianach grudniowych, realizując decyzje ministra finansów. Nie było podstaw do tego, 
abyśmy 15 listopada założyli, że budżet roku 2021 zakończymy nadwyżką. Stąd na etapie 
planowania, tej nadwyżki nie było.  

Pan Andrzej Abako odniósł się również do procedury poruszonej w wypowiedzi przez 
Pana Trzaskowskiego. Zarząd złożył wniosek do Komisji Budżetowej o dokonanie zmian, 
Komisja Budżetu zatwierdziła ten wniosek, wniosek trafił na Zarząd i wtedy stało się to 
autopoprawką.   

Pan Marcin Frączek powiedział, że jeśli dobrze rozumie, jeśli wpłynęły pieniądze 
z subwencji i zostały zapisane jako nadwyżka budżetowa, to w 2022 roku pomniejszymy o tą 
nadwyżkę budżetową kredyt i wtedy kredyt nie będzie wynosił 11.000.000 zł, ale 6.000.000 zł. 
Chyba, że te 5.000.000 zł jest zapisane w dwóch pozycjach po to, by sztucznie pokazać, że 
mamy środki i stworzyć nadwyżkę budżetową. Radny poprosił Panią Skarbnik o wyjaśnienie, 
czy będzie mniejszy kredyt zaciągnięty skoro pojawiły się środki i są zapisane jako nadwyżka 
budżetowa, czy zostanie kredyt zaciągnięty taki jak w tej chwili jest zapisany. 

Pan Andrzej Abako powiedział, że sytuacja jest dynamiczna i jeszcze nie wiadomo 
jaką decyzję podejmie Zarząd, czy pomniejszy o tą kwotę kredyt, czy zostawi to na inwestycje 
w celu znalezienia środków do inwestycji w kolejnych programach, które proponuje rząd. 
Jeszcze się zastanowimy jak wykorzystać tę nadwyżkę.  

Pan Stanisław Trzaskowski zakwestionował kolejność procedowania projektu 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2022 – 2037 i projektu 
budżetu na 2022 rok. Radny złożył wniosek formalny o zarządzenie przerwy i odsłuchanie 
drugiej Sesji Rady Powiatu, na której uchwalany był budżet i zweryfikowanie w jakiej 
kolejności procedowany był budżet. Poprosił również o opinię prawną w sprawie, czy 
autopoprawka do budżetu i WPF zostały zgłoszone zgodnie ze statutem, chodzi tu o § 18 pkt 7 
statutu Powiatu Olsztyńskiego (za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu w 
Olsztynie)? Pan Trzaskowski stwierdził, że do autopoprawki powinien być dołączony 
dokument, z którego wynika, że ten dokument trafia do nas za pośrednictwem 
Przewodniczącego.   

Pani Lucyna Kozikowska odpowiadając na pytanie Pan Marcina Frączka, stwierdziła, 
iż w tej sprawie decyzję podejmie Zarząd Powiatu.  

Pan Andrzej Abako zgłosił wiosek formalny o zamknięcie dyskusji i przejście do 
głosowania nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 
2022 – 2037. 

Pan Marcin Frączek wyjaśnił, iż Panu Trzaskowskiemu chodzi o to, że wnioski 
powinny trafiać na Komisję Budżetową za pośrednictwem Przewodniczącego, a ten wniosek 
trafił na Komisję z pominięciem Pana Przewodniczącego. 

Pan mecenas Paweł Lewandowski powiedział, że podczas procedowania nad 
projektem budżetu na rok 2022 ma zastosowanie uchwała Nr XXXV/381/2010 Rady Powiatu 
w Olsztynie z dnia 27 sierpnia 2010 roku w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej, natomiast do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Olsztyńskiego na lata 2022 – 2037 ma zastosowanie uchwała Nr XVI/163/2016 Rady 
Powiatu w Olsztynie w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Olsztyńskiego.  

Pan Stanisław Trzaskowski poprosił, aby jego głos liczyć jako przeciw odnośnie 
zarówno wniosku Komisji, jak i samej uchwały dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Olsztyńskiego na lata 2022 – 2037. Radny poprosił o opinię prawną w tej sprawie na 
piśmie.  
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Pan Marcin Frączek zakwestionował sposób przekazania wniosku do Komisji 
Budżetowej. 

Pani Małgorzata Chyziak powiedziała, że ze słów Pana mecenasa zrozumiała, iż sama 
procedura uchwalania budżetu pozwala na takie przyjęcie wniosku Zarządu, jakie odbyło się 
na Komisji Budżetowej, natomiast wszystkie inne wnioski, jakie są składne w ciągu roku 
podlegają pod zapisy ze statutu.  

Pan mecenas Paweł Lewandowski potwierdził słowa Pani Chyziak. 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie wniosku Komisji Budżetowej o przyjęcie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2022 – 2037 wraz z autopoprawką. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Waldemar Jodko (zgłosił ustnie swój głos „za”), Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Janusz Radziszewski, 
Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
PRZECIW (4) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński, Stanisław Trzaskowski (zgłosił 
ustnie swój głos „przeciw”) 
BRAK GŁOSU (2) 
Małgorzata Chyziak, Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów.  
 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2022-2037 wraz 
z autopoprawką. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko (zgłosił ustnie swój głos „za”), Anna Klewiado, 
Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej 
Moszczyński, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
PRZECIW (4) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński, Stanisław Trzaskowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Lech Nitkowski 
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NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXIX/304/2021 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2022 – 2037. 
Załącznik nr 7 

 
 

Pkt 7. Uchwalenie budżetu Powiatu na rok 2022. 
 
Pan Jerzy Laskowski poinformował, że ten punkt porządku obrad obejmuje podjęcie 

uchwały w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2022 rok. 
 Pan Andrzej Abako przedstawił projekt budżetu na 2022 rok.  

 dochody ogółem – 185.582.534 zł (dochody bieżące – 144.630.787 zł, dochody 
majątkowe – 40.951.747 zł), 

 wydatki ogółem – 198.832.534 zł (wydatki bieżące – 143.629.457 zł, wydatki 
majątkowe – 55.203.077 zł, nadwyżka operacyjna – 1.001.330 zł), 

 wynik budżetu (deficyt) -13.250.000 zł, 
 przychody i rozchody budżetu wynoszą 202.685.453 zł (dochody – 185.582.534 zł, 

przychody – 17.102.919 zł, wydatki – 198.832.534 zł, rozchody – 3.852.919 zł). 
DOCHODY(185.582.534 zł) 

 dochody własne – 68.026.282 zł (uzyskane przez jednostki powiatu – 35.316.646 zł, 
stanowiące udziały we wpływach z podatku PIT – 31.593.327 zł, stanowiące udziały 
we wpływach z podatku CIT – 1.116.309 zł), 

 subwencja ogólna – 54.703.750 zł (część oświatowa 34.385.397 zł, część wyrównawcza 
– 12.917.128 zł, część równoważąca – 7.401.225 zł), 

 środki z funduszy celowych – 20.803.306 zł (rządowy fundusz POLSKI ŁAD – 
13.500.000 zł, rządowy fundusz rozwoju dróg – 5.343.306 zł, fundusz rozwoju 
przewozów autobusowych – 1.650.000 zł, państwowy fundusz geodezyjny – 310.000 
zł), 

 dotacje z j.s.t. – 15.430.453 zł, 
 dotacje celowe z budżetu Państwa – 14.065.498 zł, 
 dotacje z UE i Budżetu Państwa – 12.239.235 zł, 
 pozostałe dotacje – 314.010 zł, 
 dochody – 185.582.534 zł (plan 2022). 
WYDATKI – 198.832.534 zł  

 (transport i łączność – 51.658.536 zł, pomoc społeczna – 37.640.638 zł, oświata i 
wychowanie – 28.820.568 zł, administracja publiczna – 21.56.197 zł, kultura 
fizyczna i sport – 14.375.500 zł, edukacyjna opieka wychowawcza – 12.620.229 zł, 
rodzina – 12.618.198 zł, pozostałe działania w zakresie polityki społecznej – 
6.597.415 zł, działalność usługowa – 4.363.312 zł, ochrona zdrowia – 3.649.270 zł, 

     WYDATKI MAJĄTKOWE  
 PSD – 36.413.941 zł (zakup sprzętu – 3.530.000 zł, budowa przejść dla pieszych – 

7.198.599 zł, ZIT (Dywity – 10,6 mln zł, Barczewo – 7,8 mln zł, Stawiguda – 3.1 
mln zł), 

 RFPD – 233.197 zł, 
 pozostałe inwestycje drogowe – 3.936.564 zł, 
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 Starostwo Powiatowe w Olsztynie – 17.010.227 zł (budowa Powiatowego Centrum Sportu i 
Zdrowia przy ZS w Olsztynku – 14.310.000 zł), ochrona zdrowia (inwestycje w Szpitalu w 
Biskupcu i ZZOZ w Dobrym Mieście) – 580.000 zł, administracja (projekt e-administracja – 
518.737 zł, zakup sprzętu i inwestycje na potrzeby Starostwa – 429.600 zł, oświata i edukacja 
(inwestycje przy ZS w Olsztynku i ZSR Smolajny oraz ośrodek w Kruzach), budowa zbiornika 
ppoż wraz z drogą dojazdową przy DPS Jeziorany – 152.000 zł, bezpieczeństwo publiczne 
(zakończenie budowy RCB), dofinansowanie Powiatowej Komendy Straży Pożarnej – 120.000 
zł, renowacja budynku Synagogi w Barczewie – 115.620 zł, budowa Powiatowego Centrum 
Opiekuńczo-Mieszkalnego w Dobrym Mieście – 100.000 zł, wsparcie Urzędu 
Marszałkowskiego (modernizacja linii kolejowej nr 223-100.000 zł), ochrona środowiska – 
75.000 zł, Powiatowo-Gminne Centrum Kultury i Edukacji Muzycznej  - 65.000 zł, wykup 
gruntów – 58.000 zł.  

ŹRÓDŁA FINANSOWANIA INWESTYCJI – 55.203.077 ZŁ 
 źródła zewnętrzne – 40.770.810 zł (Polski Ład, zaliczki z budżetu UE, dotacje z 

budżetu gmin na drogi powiatowe, środki z rządowego funduszu rozwoju dróg, 
dotacje z gminy Olsztynek, dotacje wojewódzkiego konserwatora zabytków, 

 wkład własny powiatu – 14.432.267 zł. 
 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej 

o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 
Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa, po zapoznaniu się z opiniami 

komisji stałych, pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2022 rok.  

Jednocześnie Komisja, w związku z wnioskiem Zarządu Powiatu z dnia 30 listopada 
2021 roku dotyczącym konieczności dokonania zmian w projekcie budżetu wynikających 
z rozstrzygnięcia postępowań na realizację zadań inwestycyjnych w ramach programu poprawy 
bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla pieszych, proponuje następujące poprawki 
do projektu budżetu: 
1) Zmniejszenie dochodów i wydatków w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe 

o kwotę 1.149.297 zł, jako skutek zmniejszenia środków przekazanych przez Budżet 
Państwa  (916.346 zł) oraz gminy powiatu olsztyńskiego (232.951 zł). 

2) Przeznaczenie zwolnionych środków powiatu w wysokości 287.404 zł w części na 
uzupełnienie braków na zadaniach inwestycyjnych (kwota 56.800 zł) oraz zwiększenie 
środków w pozycji wydatki na rezerwę inwestycyjną (kwota 230.604 zł). 

W wyniku wyżej dokonanych zmian:  
Dochody budżetu będą wynosić 185.582.534 zł, z tego 

1) dochody bieżące – 144.630.787 zł, 
2) dochody majątkowe – 40.951.747 zł 

Wydatki budżetu powiatu po zmianie  będą wynosić 198.832.534 zł, z tego 
1) wydatki bieżące – 143.629.457 zł, 

wydatki majątkowe – 55.203.077 zł. 
Pan Jerzy Laskowski odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

z dnia 22.11.2021 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Olsztynie 
projekcie uchwały budżetowej Powiatu Olsztyńskiego na rok 2022 i możliwości sfinansowania 
deficytu przedstawionego w projekcie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na rok 2022 (załącznik 
nr 8 do protokołu). Pan Przewodniczący powiedział, że opinia będzie udostępniona do wglądu 
w Biurze Rady.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są pytania odnośnie projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu na rok 2022? 

Pan Marcin Frączek powiedział, że głosuje przeciwko sposobowi uchwalania budżetu 
i zapisom budżetu. Radny stwierdził, iż kolejność podejmowania uchwał w tym przypadku ma 
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znaczenie i najpierw powinna być podjęta uchwała w sprawie budżetu, a następnie uchwała w 
sprawie WPF. Pan Frączek poruszył temat związany z dokumentacją inwestycji wpisanych do 
budżetu na 2022 rok oraz kosztów jakie poniesie PCPR i wszystkie DPS-y. Pan Frączek zwrócił 
uwagę, iż zapisywane są zbyt małe środki na inwestycje, które wpisujemy do budżetu. 
Apelował, aby sprawdzać dokumentacje i zapisywać normalne środki dla firm, które będą 
zajmowały się tworzeniem dokumentacji. Radny poinformował, iż mieszkańcy Wipsowa i 
Ramsowa zgłaszają swoje uwagi odnośnie ich drogi i oczekuję konkretnych rozwiązań. Pan 
Frączek zaznaczył, iż nie głosuje przeciwko inwestycjom, ale sposobowi przedstawiania ich i 
finansowania.  

Pani Małgorzata Chyziak powiedziała, że kolejność podejmowania uchwały w 
sprawie budżetu i WPF nie jest przypadkowa i została potwierdzona przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową.  

Pan Marian Piwcewicz złożył wniosek o dokonanie zmiany w budżecie poprzez  
wprowadzenie zadania dotyczącego dokonania oceny stanu technicznego budynków 
zarządzanych przez Starostwo, z uwzględnieniem wymogów prawnych. Dotyczy to poprawy 
efektywności energetycznej i ograniczeniem emisji CO2. Po dokonaniu oceny stanu 
technicznego, należy dokonać harmonogramu działań inwestycyjnych wraz z wykonaniem 
audytów energetycznych. Radny zaproponował również szkolenie w zakresie wymogów 
prawnych w obszarze efektywności zarządzania energią i możliwości zwrotu części 
poniesionych kosztów inwestycyjnych, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. Pan 
Piwcewicz zaproponował na ten cel przeznaczenie znacznych środków poprzez wykreślenie z 
budżetu zakupu 5 samochodów (łącznie ok 600.000 zł).  

Pan Jerzy Laskowski poinformował, iż wniosek powinien być doprecyzowany, aby 
móc go przegłosować.  

Pan Stanisław Trzaskowski zapytał o wysokość podwyżek dla pracowników 
w podziale na grupy (stanowiska). 

Pan Andrzej Abako powiedział, że do ocieplenia pozostały tylko dwa obiekty: Zamek 
w Olsztynku i budynek Zespołu Szkół w Biskupcu. Reszta obiektów jest ocieplona i 
dostosowana do wymogów, jakie dotyczą efektywności energetycznej. Odnośnie dokumentacji 
inwestycji wpisanych do budżetu, to wolimy je zrobić na zasadzie zaprojektuj i wybuduj, żeby 
nie było dodatkowych kosztów związanych z realizacją zadania. Jednocześnie zmieniając 
również koncepcję tych obiektów i starając się o środki zewnętrzne, musieliśmy dostosować 
projekty do istniejących norm i wymogów. Pan Starosta poruszył również temat pozyskiwania 
środków zewnętrznych na inwestycje.  

Pani Małgorzata Chyziak odnosząc się do wypowiedzi Pana Piwcewicza, poprosiła o 
przeprowadzenie szkolenia w zakresie stosowania przepisów, które każdy radny powinien 
znać.  

Pan Grzegorz Drozdowski zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji. 
 
Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku o zakończenie 

dyskusji.  
 
Przeprowadzono głosowanie imienne. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
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Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
PRZECIW (5) 
Marcin Frączek, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński, Stanisław 
Trzaskowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 

 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2022 rok wraz z autopoprawką.  
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Janusz 
Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
PRZECIW (3) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Szczypiński 
BRAK GŁOSU (1) 
Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów.  
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXIX/305/2022 w sprawie budżetu 
Powiatu Olsztyńskiego na 2022 rok.  

Załącznik nr 9 
 
 
Pkt 8. Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego 

  
 Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały w 
sprawie powierzenia Gminie Gietrzwałd realizacji zadania pn: ,,Zaprojektowanie i wykonanie 
ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 1457N przy ul. Wiktora Steffena w msc. 
Sząbruk’’(druk nr 224).  
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 Pan Andrzej Abako powiedział, iż Wójt Gminy Gietrzwałd pismem RI.7021.7.2021 z 
dnia 27 listopada 2021r. wyraził chęć wykonania ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi 
powiatowej nr 1457N miejscowości Sząbruk przy ul. Wiktora Steffena. Wymieniona w 
projekcie uchwały droga przebiega w powiecie olsztyńskim na terenie gminy Gietrzwałd. 
Porozumienie zostanie podpisane w późniejszym terminie. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Pana Lecha 
Nitkowskiego o przedstawienie opinii komisji.  

Pan Lech Nitkowski powiedział, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i proponuje jej przyjęcie bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pani Małgorzata Chyziak zapytała, czy w tym porozumieniu będzie uwzględniona 

informacja na temat późniejszego utrzymania tego ciągu pieszo-rowerowego przez gminę? 
Pan Andrzej Abako powiedział, że taka informacja będzie zawarta w tym 

porozumieniu.  
 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
powierzenia Gminie Gietrzwałd realizacji zadania pn: ,,Zaprojektowanie i wykonanie ścieżki 
pieszo-rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 1457N przy ul. Wiktora Steffena w msc. 
Sząbruk’’.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, 
Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, 
Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Janusz Radziszewski 
BRAK GŁOSU (2) 
Marcin Frączek, Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Gospodarki został przyjęty 
większością głosów. 

 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie powierzenia Gminie Gietrzwałd realizacji zadania pn: ,,Zaprojektowanie i wykonanie 
ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 1457N przy ul. Wiktora Steffena w msc. 
Sząbruk’’ w brzmieniu przekazanym radnym w materiałach sesyjnych. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, 
Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
BRAK GŁOSU (2) 
Marcin Frączek, Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXIX/306/2022 w sprawie 
powierzenia Gminie Gietrzwałd realizacji zadania pn: ,,Zaprojektowanie i wykonanie 
ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 1457N przy ul. Wiktora Steffena w 
msc. Sząbruk’’w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2022 rok.  

Załącznik nr 10 
 
 
Pkt 9. Określenie zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2022. 

 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Arkadiusz Patureja – Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie 
określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na rok 2022 (druk nr 225). 

Pan Arkadiusz Paturej powiedział, iż uchwała ta pozwoli na właściwe wydatkowanie 
środków od 1 stycznia. Środki te zostaną przeznaczone na turnusy rehabilitacyjne, warsztaty 
terapii zajęciowej i zakup najpotrzebniejszego sprzętu.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 

Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski podziękował za wyjaśnienie i zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na rok 2022. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
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Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
BRAK GŁOSU (1) 
Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisja Spraw Społecznych został 
przyjęty większością głosów. 

 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2022, w brzmieniu przekazanym radnym w 
materiałach sesyjnych. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, 
Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
BRAK GŁOSU (2) 
Marcin Frączek, Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXIX/307/2022 w sprawie określenia 
zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na rok 2022. 

Załącznik nr 11 
 
 
Pkt 10. Współpraca Powiatu Olsztyńskiego z Żupanią Primorsko-Gorańską (Republika 
Chorwacji). 

 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o uzasadnienie projektu uchwały w 

sprawie współpracy Powiatu Olsztyńskiego z Żupanią Primorsko-Gorańską (Republika 
Chorwacji) (druk nr 226). 

Pan Andrzej Abako powiedział, że nawiązane zostały relacje z Żupanią Primorsko-
Gorańską. W odpowiedzi na inicjatywę Starosty w celu realizacji wspólnych projektów przy 



22 
 

wykorzystaniu środków trzecich, przedstawiciele Żupanii wystąpili z prośbą o nawiązanie 
długotrwałej współpracy z Powiatem Olsztyńskim. Podjęto rozmowy zmierzające do 
podpisania Porozumienia o współpracy, co planowane jest podczas pierwszej wizyty delegacji 
chorwackiej w powiecie olsztyńskim. Jeśli będzie to możliwe do podpisania porozumienia 
dojdzie w miesiącu lutym. Celem porozumienia jest szeroka współpraca społeczności powiatu 
olsztyńskiego i Żupanii Primorsko-Gorańskiej w wielu dziedzinach m.in.: dziedzictwa 
historyczno-kulturowego, gospodarki, turystyki (m.in. turystyki szlakowej), turystyki 
prozdrowotnej, innowacji, wymiany naukowej i międzyszkolnej, wymiany młodzieży, polityki 
społecznej z uwzględnieniem sfery pracy oraz przygotowania zawodowego. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
współpracy Powiatu Olsztyńskiego z Żupanią Primorsko-Gorańską (Republika Chorwacji).  

Pani Krystyna Szter powiedziała, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie 

wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie projektu uchwały 
bez poprawek.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, 
Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, 
Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Trzaskowski 
BRAK GŁOSU (2) 
Marcin Frączek, Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie współpracy Powiatu Olsztyńskiego z Żupanią Primorsko-Gorańską (Republika 
Chorwacji). 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
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Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Janusz Radziszewski, 
Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski 
BRAK GŁOSU (2) 
Marcin Frączek, Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXIX/308/2022 w sprawie 
współpracy Powiatu Olsztyńskiego z Żupanią Primorsko-Gorańską (Republika 
Chorwacji). 

Załącznik nr 12 
 
 

Pkt 11. Zmiany w składzie Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w 
Biskupcu. 
 

 Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o uzasadnienie projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do 
składu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu (druk nr 227). 

 Pan Andrzej Abako powiedział, iż Burmistrz Biskupca zwrócił się do Zarządu Powiatu 
w Olsztynie z prośbą o rozważanie odwołania Pani Katarzyny Nowakowskiej ze stanowiska  
członka Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu, w związku z 
odwołaniem jej ze stanowiska Wiceburmistrza. Pan Burmistrz zaproponował również 
powołanie Pani Magdaleny Karpińskiej, obecnej Sekretarz Gminy Biskupiec, do składu Rady 
Społecznej Szpitala. 

 Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 

 Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek.  

 Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji 
Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 
przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, 
Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Janusz 
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Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
BRAK GŁOSU (2) 
Małgorzata Chyziak, Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisja Spraw Społecznych został 
przyjęty większością głosów. 

 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do 
składu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
BRAK GŁOSU (1) 
Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXIX/309/2022 zmieniającą 
uchwałę w sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu 
Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu.    

Załącznik nr 13 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu (druk 228). 

Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji 
Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 
Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

 
 Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
BRAK GŁOSU (1) 
Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisja Spraw Społecznych został 

przyjęty większością głosów. 
 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana 
Mikulicza w Biskupcu. 
  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
BRAK GŁOSU (1) 
Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXIX/310/2022 zmieniającą 
uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza 
w Biskupcu.     

Załącznik nr 14 
 
 
Pkt 12. Prace komisji Rady Powiatu. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Andrzeja Moszczyńskiego, Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej (druk nr 229). 

Pan Andrzej Moszczyński powiedział, że zgodnie z ustawą i statutem Powiatu 
Olsztyńskiego Komisja Rewizyjna przedstawia plan pracy na dany rok, czyli 2022. 
Pan Przewodniczący przedstawił plan pracy oraz poprosił o jego przyjęcie. 
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1. Ocena realizacji budżetu Powiatu w 2021 roku – zaopiniowanie wykonania budżetu, 

wystąpienie z wnioskiem w sprawie udzielenia/nieudzielenia absolutorium Zarządowi. 
2. Kontrola pozyskania i wydatkowania środków przez zespoły szkół prowadzone przez 

Powiat Olsztyński w ramach programów: RPO Warmia i Mazury, Erasmus+, RPO Wiedza 
Edukacja Rozwój itp. w latach 2020-2022. 

3. Kontrola wydatkowania środków na zakupy sprzętu w Powiatowej Służbie Drogowej 
w Olsztynie w latach 2019-2022. 

4. Zapoznanie się z informacją o działalności Spółki Fotowoltaika Gryźliny w 2022 roku. 
5. Kontrola przebiegu realizacji zadań: 

a) „Przebudowa drogi powiatowej 1442N od skrzyżowania z DK51 w m. Spręcowo, 
do m. Tuławki, następnie drogą powiatową  1449N do skrzyżowania z drogą 
powiatową 1430N Różnowo – Barczewko, następnie do granicy Olsztyna”, 

b) „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1430N od skrzyżowania z drogą powiatową 
Nr 1449N przez m. Barczewko do m. Barczewo (DK16)”, 

realizowanych w ramach ZIT Barczewo-Dywity. 
6. Kontrola inwestycji pn. „Rozbudowa, przebudowa oraz modernizacja Bloku 

Operacyjnego, Centralnej Sterylizatorni i Oddziału Anestezjologii i Intensywnej Terapii 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu”. 

7. Kontrole doraźne wykonywane przez Komisję Rewizyjną według potrzeb (za zgodą Rady 
Powiatu) nieprzewidziane w rocznym planie kontroli. 

8. Przygotowanie projektu planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2023 
i przedłożenie Radzie Powiatu. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy Zarząd chciałby przedstawić swoją opinię? 
Pan Andrzej Abako powiedział, że Zarząd pozytywnie opiniuje plan pracy Komisji 

Rewizyjnej. 
Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 
2022. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
BRAK GŁOSU (1) 
Lech Nitkowski 
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NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXIX/311/2022 w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. 

Załącznik nr 15 
 
 
Pkt 13. Stanowisko Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie wyrażenia poparcia dla Wojska 
Polskiego i służb chroniących granicy Rzeczypospolitej Polskiej z Republiką Białorusi. 

 
Pan Jerzy Laskowski odczytał stanowisko Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie 

wyrażenia poparcia dla Wojska Polskiego i służb chroniących granicy Rzeczypospolitej 
Polskiej z Republiką Białorusi (załącznik nr 16 do protokołu). 

 
Wobec braku pytań, Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

stanowiska Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie wyrażenia poparcia dla Wojska Polskiego 
i służb chroniących granicy Rzeczypospolitej Polskiej z Republiką Białorusi.   

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, 
Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, 
Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Szczypiński 
BRAK GŁOSU (3) 
Małgorzata Chyziak, Jan Dowgielewicz, Lech Nitkowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Plaskota, Artur Wrochna 
 
 Pan Przewodniczący poinformował, iż stanowisko zostało przyjęte większością głosów.  
 
 
Pkt 14. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 
Pan Przewodniczący poinformował, iż 6 grudnia 2021 roku skierowane zostało pismo 
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do Burmistrza Barczewa dotyczące współfinansowania zadania pn. ,,Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1467N, na odcinku do kanału Kiermas do km około 3+700” (załącznik nr 17 
do protokołu). 

7 grudnia 2021 roku wpłynęło pismo Burmistrza Barczewa z informacją, iż gmina jest 
zainteresowana realizacją zadania pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1467N, na odcinku do 
kanału Kiermas do km około 3+700”(załącznik nr 18 do protokołu). 

12 stycznia 2022 roku w godzinach od 9:00-14:00 na sali sesyjnej odbędą się warsztaty 
szkoleniowe dla radnych z zakresu finansów publicznych. Potwierdzenie uczestnictwa należy 
zgłosić w terminie do dnia 31 grudnia 2021 roku. Potwierdzenie należy przesłać na adres Biura 
Rady lub skontaktować się z Biurem telefonicznie. 
 Pan Stanisław Trzaskowski ponowił pytanie odnośnie średnich wartości wzrostu 
wynagrodzeń w poszczególnych grupach.  
 Pan Andrzej Abako powiedział, że średnia na etat to 300 zł na wszystkich 
stanowiskach.  

Pan Marcin Frączek poprosił o podstawę prawną dotyczącą wprowadzenia wniosków 
Zarządu do Komisji Budżetowej (dotyczy wniosków z autopoprawką przekazywanych do 
Komisji Budżetowej) oraz w jakiej kolejności powinno przebiegać głosowanie w sprawie 
projektu budżetu oraz projektu wieloletniej prognozy finansowej. Pan Frączek poprosił również 
o podstawy prawne uchwalania budżetu oraz WPF. Radny zapytał również o podwyżki dla 
pracowników.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że we wrześniu było to 100 zł na etat, a od 1 stycznia 
będzie to 300 zł. Pan Starosta wspomniał również o zaangażowaniu Starostwa Powiatowego 
w akcję Szlachetna Paczka. 
 
 
Pkt 15. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Pan Jerzy Laskowski zamknął obrady XXIX sesji Rady Powiatu w Olsztynie w dniu 
23 grudnia 2021 r.  
 
Protokołowali: 
Piotr Ulatowski 
Marta Kuczyńska 
Bożena Ginc 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 
2. Lista pracowników Starostwa. 
3. Porządek obrad. 
4. Uchwała Nr XXIX/302/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Powiatu 

Olsztyńskiego na 2021 rok, 
5.  Uchwała Nr XXIX/303/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2021 – 2035, 
6. Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 22.11.2021 roku,  
7. Uchwała Nr XXIX/304/2021 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Olsztyńskiego na lata 2022 – 2037, 
8. Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 22.11.2021 w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Olsztynie projekcie uchwały 
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budżetowej Powiatu Olsztyńskiego na rok 2022 i możliwości sfinansowania deficytu 
przedstawionego w projekcie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na rok 2022, 

9. Uchwała Nr XXIX/305/2021 w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2022 rok,   
10. Uchwała Nr XXIX/306/2021 w sprawie powierzenia Gminie Gietrzwałd realizacji 

zadania pn.: „Zaprojektowanie i wykonanie ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi 
powiatowej nr 1457N przy ul. Wiktora Steffena w msc. Sząbruk”,  

11. Uchwała Nr XXIX/307/2021 w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie 
środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2022, 

12. Uchwała Nr XXIX/308/2021 w sprawie współpracy Powiatu Olsztyńskiego z Żupanią 
Primorsko-Gorańską (Republika Chorwacji), 

13. Uchwała Nr XXIX/309/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przez Radę 
Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego 
im. Jana Mikulicza w Biskupcu,   

14. Uchwała Nr XXIX/310/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady 
Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu,  

15. Uchwała Nr XXIX/311/2021 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
na rok 2022. 

16. Stanowisko Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie wyrażenia poparcia dla Wojska 
Polskiego i służb chroniących granicy Rzeczypospolitej Polskiej z Republiką Białorusi, 

17. Pismo z dnia 6 grudnia 2021 roku skierowane do Burmistrza Barczewa dotyczące 
współfinansowania zadania pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1467N, na odcinku 
do kanału Kiermas do km około 3+700”, 

18. Pismo Burmistrza Barczewa z dnia 7 grudnia 2021 roku z informacją, iż gmina jest 
zainteresowana realizacją zadania pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1467N, na 
odcinku do kanału Kiermas do km około 3+700”. 

 


